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Wat is voor jou het mooiste plekje in jouw 
omgeving? Het klinkt misschien raar om te 
zeggen maar dat is echt mijn tuin. Buiten het 
feit dat deze er fantastisch uitziet komen in 
de tuin mooie, verdrietige, grappige, zakelijke, 
aangrijpende en diepgaande gesprekken op 
gang met de personen die heel dicht bij mij 
staan.
Wat is je levensmotto? Luctor et Emergo 
(ik worstel en kom boven). Vanwege mijn 
ADHD kwam ik veel in situaties terecht waar 
een ander persoon niet in terecht zou zijn 
gekomen. Vaak moest er door deze acties door 
mij weer veel gerepareerd worden. Uiteindelijk 
komt het allemaal goed.
Wanneer heb je voor het laatst ontzettend 
hard gelachen? Ik heb tijdens de laatste 
voorstelling van Bert Visscher in Carré echt 
helemaal kromgelegen van het lachen. Omdat 
ik zijn (adhd) taal spreek, kan ik hem volledig 
volgen met dagen kramp in mijn kaken als 
gevolg. 
Van welke beroemdheid greep de dood 
jou het meeste aan? Dat is zonder twijfel de 
moord op Pim Fortuyn. De man was verbaal 
niet te stoppen waardoor hij helaas fysiek werd 
gestopt.
Noem eens iets onverwachts wat veel 
mensen niet van je weten. Heel veel mensen 
onderschatten mij als ze mij voor het eerst 
ontmoeten. Omdat ik authentiek ben, ga ik 
dus het liefst in casual kleding naar kantoor en 
door mijn grappen laat ik een bepaalde indruk 
achter. Als mensen erachter komen dat ik 
ook heel diepzinnige gesprekken kan voeren, 
heel breed georiënteerd ben en ook nog eens 
super creatief, dan verbaas ik mensen hiermee 
heel vaak. 
Wat was jouw eerste baantje? Ik werkte 
vanaf mijn 15e bij een boer omdat ik mijn 
klokradio wilde vervangen voor een Sony 
geluidsset met Bose boxen; deze staat 
overigens nog steeds als trofee bij mij op 
zolder.
Wat zou je willen doen na je zakelijke 
carrière? Voorlopig vind ik aan mijn bedrijf 
werken nog heel leuk omdat geen dag 
hetzelfde is en omdat er steeds plotwendingen 
zijn. Als ik het rustiger aan kan doen ga ik 
op zeker een boek schrijven met daarin 
veel gebeurtenissen die ik zakelijk heb 
meegemaakt. Het boek gaat ‘Stennis met 
Dennis’ heten. Ik ben overigens stiekem al een 
beetje begonnen ;-)
Wat beschouw je als jouw grootste succes 
tot nu toe? Ik heb samen met mijn team een 
leuk bedrijf met prachtige klanten weten te 
bouwen. Het is leuk te zien dat er veel jong 
talent bij ons binnenstapt en ik beschouw het 
als een groot succes dat deze ‘new generation’ 
ons bedrijf helpt uit te bouwen naar een 
volgend level.
Wat is jouw grootste angst? Ik denk de angst 
van iedere ouder: Dat je langer op deze wereld 
bent dan je kinderen. 
Wat kan jou diep ontroeren? Muziek kan mij 
heel diep ontroeren. Ik zie soms zo’n nieuw 
jong talentje bij America’s got talent en dan kan 
ik echt spontaan gaan janken. Gisteren was 
ik erg ontroerd door het nummer Adagio for 
strings and organ in G Minor, een klassiek stuk 
van Tomasso Albinoni. Met stip op de playlist 
van mijn uitvaart ;-)
Wilt U nog meer weten over Dennis? 

 www.eismc2.nl
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